
 

 

Skolebestyrelsesmøde 
 
Gjellerupskolen og Hammerum Skole 

Mødedato:  20.6.19 kl. 18.00 – 20.00 
Afholdes på Gjellerupskolen  

Næste mø de: 26.8.2019 kl. 18.00 - 20.00 
Afholdes på Lindbjergskolen, afd. Hammerum  

Deltagere:  Gjellerup: Lea Kjær Geiger, Søren Sørensen, Mikael Bjørnskov, Kristina Genz, 
  Rasmus Dahl Andersen (medarb.), Erik Søgaard, Palle Nielsen, Villiam  
  Jørgensen. 
 
  Hammerum: Hans Stampe Frederiksen, Sine Berg Johansen, Uffe Hvid, Alex 
  Damsgaard, Rikke Binderup Damm, Stine Niebuhr, Anne Niese (medarb.), 
  Kristian Agergaard-Carlsen (medarb.), Henning Busted, Allan Daater 
 
Afbud :  Gjellerup: Bjarke Stagstrup, Louise Hartung, Anita Kvist Lynge (medarb.),  
  elevrådet 
  Hammerum: René Dupont, elevrådet 
 

Dagsorden  
 

1. Nyt fra elevrådene 
2. Forretningsorden 
3. Møde kalender 
4. Arbejdsfordeling 19/20 
5. Orientering om Lindbjergskolen 
6. Meddelelser og orientering 
7. Evt. 

                                 

 Dagsorden  Referat  

Ad 1.  
18.00 – 
18.10 

Elevrådene 
 

Der var afbud fra elevrådet på begge skoler. 
 
Der bliver nedsat et nyt, fælles elevråd, 
bestående af en elev fra hver af klasserne i 
udskolingen. 
 
 



Ad 2.  
18.10 – 
18.20 

Det drøftes, hvordan 
møderne skal køre i det 
kommende skoleår. Herunder 
drøftes mødetidspunkt, 
mødelængde, indkaldelse og 
referat mv. 
 

Der blev besluttet følgende rammer for 
bestyrelsesmøderne fremover 

• Mødestart kl. 18.00 
• Mødelængden på 2 timer er passende. 
• Dagsorden udsendes en uge inden 

mødet. 
• Referatet udkommer senest en uge efter 

mødet og lægges på hjemmesiden. 
Referat underskrives på efterfølgende 
møde. 

• Der er forplejning undervejs i mødet. 
 
 

Ad 3.  
18.20 – 
18.30 

Forslag til mødedatoer 
26/8, 25/9, 24/10, 25/11, 
18/12, 23/1, 24/2, 25/3, 30/4, 
25/5, 17/6 

Møderne er placeret på rullende ugedage, dog 
undtaget tirsdag. 
Møderækken blev godkendt. 
 
 

Ad. 4.  
18.30 -
18.45 

Skolerne præsenterer de 
overordnede dele 
planlægningen for det 
kommende skoleår 

Praksisfag på 7. årgang er faldet på plads, vi 
opretter alle de fire mulige praksisfag, med 
dublering af madkundskab og håndværk/design. 
 
Valgfag på 8.-9. årgang, der blev udbudt 15 
forskellige valgfag, de 14 bliver oprettet. 
 
 
Gjellerup 
Er færdig med planlægningen af kommende 
halvår.  
Det er en særlig udfordring med de årgange, 
hvor der er tre klasser på årgangen. Der er to 
lærere, der hver læser to danskhold i 
udskolingen for at få det til at gå op. 
 
På grund af det forestående klasseskift til januar 
/ Lindbjergskolen, er det forsøgt at fortsætte 
med lærere på de fleste årgange, ligesom der er 
fokus på overgangene 0.-1., 3.-4. og 6.-7. 
 
Har ansat to nye lærere til hhv. specialklassen 
og udskolingen. Herudover modtager skolen en 
overflytter fra Skolen på Sønderager. 
 
Skemaet er ved at falde på plads. Det samme 
gælder busruter og -tider. 
 



  Hammerum  
Planlægningen af næste år har været udfordret 
af opsigelser. I alt 7 nuværende medarbejdere 
indgår ikke i planlægningen næste år. Desuden 
har en lærer, der blev tilbudt en ledig stilling i 
indskolingen valgt at springe fra aftalen. 
 
Fagfordelingen er faldet på plads, der er 
fortsætter-lærere på alle årgange. 
Fagfordeling og skema offentliggøres mandag i 
næste uge. 
 

Ad. 5.  
18.45 – 
18.50 

Orientering om 
Lindbjergskolen 

Byggeriet går fortsat efter planen. Vi forventer at 
bygningen står klar til overdragelse til Herning 
Kommune 1. september 2019.  
 
Inventar til skolen er på vej i udbud. 
Beskrivelser af samtlige klasselokalers 
inventarbehov er på plads. I værkstedslokalerne 
er der lagt op til at firmaerne kan komme med et 
kreativt bud. 
 
Vi søger om tilladelse om videoovervågning i 
biblioteksområdet, i hallen samt i det åbne 
område mellem skole og hallen. Der er ikke lagt 
op til underdørs overvågning. 
 
Samarbejdsaftale med hallen, biblioteket og 
kantinen er i gang med at blive indgået. 
 
Vi har afholdt fælles pædagogisk døgn på 
Laugesens Have i forbindelse med 
grundlovsdag. Gode oplæg og gode muligheder 
for teambuilding både inden og udenfor 
programmet. 
 
Vi har besluttet at juleklippedagen den 29. 
november, såfremt det er muligt, varetages af 
forældrene, for at give lærerne mulighed for at 
sammensætte de nye Lindbjergklasser. 
 
Den fysiske flytning af de fysiske sker den 27.-
28. december. Ledelse og pedeller er de 
eneste, der forventes på arbejde disse dage - 
foruden flyttefirmaet. 
 
 



   
Der er fra forældreside spurgt ind til, hvordan vi 
fremadrettet vælger forældreråd - om det er 
med udgangspunkt i klasser, tvillingeklasser 
eller årgange. Og skal der være forskel mellem 
de enkelte afdelinger? Punktet drøftes på et 
senere skolebestyrelsesmøde. 
 
 

Ad. 6 . 
18.50-
19.55 
 

Meddelelser og orientering Ibrugtagelse af AULA er udskudt, indtil videre til 
uge 43, da mange funktioner ikke er klar. Det 
giver en særlig udfordring for Lindbjergskolen, 
der hermed mister den forventede fælles 
platform. Vi arbejder med en løsning omkring et 
Lindbjerg-skoleintra indtil AULA er i drift. 
 
 

Ad. 7 . 
18.55-
19.00 

Evt. Villiam Jørgensen blev præsenteret som ny 
SFO-leder for Lindbjergskolens SFO. 
 
Der har været nyvalg til skolebestyrelsen blandt 
medarbejderne. Anne Niese fortsætter. Ny 
repræsentant er Helle Rømer. 
 
 

19.00-? Let anretning. Vi fejrer at sommeren er på vej med en sommerplatte.  

 
Ref. Henning Busted 


